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Abstract (en)
[origin: US4443880A] A liquid cooled cover for an electric furnace, wherein in order to lengthen the service life of the thermally highly stressed
cover, cooling pipes are located essentially parallel and approximately vertically to the furnace tipping direction at a predetermined distance from
each other. The cooling pipes are embedded in a fireproof construction material (57, 57') and constitute its reinforcement. The cooling liquid is
supplied and removed exclusively via a cover ring, which is constructed as a cooling liquid distributing conduit in the periphery of the cover and
which provided with integrated bypass openings. The composite construction of cooling pipes and fireproof construction material achieves a high
thermal and mechanical stability of the furnace cover and the cooling system is largely removed from altering temperature stresses.

Abstract (de)
Zur Erhöhung der Lebensdauer des thermisch hochbeanspruchten Deckels von Lichtbogenöfen sind Kühlrohre (30) im wesentlichen parallel
und annähernd senkrecht zur Kipprichtung voneinander beabstandet angeordnet. Die Kühlrohre (30) sind in dem feuerfesten Baustoff (57, 57')
eingebettet und bilden dessen Armierung. Die Zu- und Abfuhr der Kühlflüssigkeit erfolgt ausschliesslich über den als Kühlflüssigkeitsverteilkanal
(27) ausgebildeten Deckelring (4), der mit integrierten Bypassöffnungen versehen ist. Durch die Verbundanordnung von Kühlrohren (30) und
feuerfestem Baustoff (57, 57') wird eine hohe thermische und mechanische Stabilität des Ofendeckels erreicht und das Kühlsystem (27, 30, 37, 38)
wird weitgehend von den Temperaturwechselbeanspruchungen entkoppelt.
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